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Beantwoording raadsvraag 
 

 

 

Onderwerp Evenement in evenement 

 

Datum 

 

23 september 2021 

 

Nummer 

  

RV-2145 

  

Steller vraag Riny van Leeuwen-

Berkvens 

Fractie CDA Deurne 

 

Portefeuillehouder 

 

Greet Buter 

  

Datum afdoening 13 oktober 2021 

 

 

Inleiding  

Tijdens de commissievergadering Samenleving en Bestuur van 16 september jongstleden 

kwam het onderwerp ‘evenement in evenement’ aan de orde. De portefeuillehouder gaf 

hierover aan: “Ik heb te maken met hetgeen wij in Deurne hierover hebben afgesproken 

en in Deurne is dit al jaar en dag staand beleid”.  

 

Vraag en antwoord 

 

1. Staat het kennelijk al sinds jaar en dag staand beleid over ‘evenement in 

evenement’ op papier en zo ja, waar kunnen wij dit terugvinden? 

Zie ook beantwoording raadsvraag RV-2142. 

 

Het huidige evenementenbeleid dateert van 2013. Daarin ligt ons uitgangspunt 

evenement in een evenement niet vast, maar het is echter wel gebruikelijk in onze 

gemeente. Ook omdat de politie daar vanuit openbare orde vaak negatief op adviseert. 

 

Op dit moment wordt gewerkt aan een nieuw evenementenbeleid. In dit beleid wordt 

een standpunt opgenomen hoe om te gaan met meerdere evenementen op korte 

afstand van elkaar. 

 

 

 

https://deurne.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/bcfe8b3a-ce98-4e61-8ab3-dd5cce0f4580
https://deurne.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/a7d4d7e6-8a44-44f6-bf8b-2d967e865014

